

MG-15PWD PVDF法国阿科玛KR761

产品名称	MG-15PWD PVDF法国阿科玛KR761
公司名称	永州佳铭塑胶有限公司
价格	.00/件
规格参数	
公司地址	广东省东莞市樟木头镇塑胶商务中心三栋110号
联系电话	0158-18258561 15818258561

产品详情

Arkema has just successfully brought on stream new Kynar PVDF capacities in its Calvert-City plant in the United States. With this 20% increase in its US production capacities, Arkema will further support its customers' strong demand in the region.

阿科玛近期成功地将其运营中的美国卡尔弗特工厂产能扩大了20%，将进一步满足美国客户的强烈需求。

Through this investment and following the successful start-up of a similar expansion at its Changshu, China plant in 2017, Arkema, which operates fluoropolymer production facilities on the three major continents - Europe, North America, and Asia, further consolidates its world-leading position in PVDF.

通过这次扩产投资及后来2017年在中国常熟成功启动的相当的产能扩张，阿科玛进一步夯实了其shijieling xian的PVDF地位，主要在欧洲、北美和中国三个大州拥有PVDF生产装置。

This new capacity, which has been brought online ahead of schedule, will enable the Group to support its customers' growth in America, particularly in emerging applications such as water filtration and in traditional markets such as the chemical process industry and high performance cables (automobile, fiber optics, oil industry).

这次提前上线的新产能可以满足美国消费需求增长，特别是在新兴的水过滤处理和传统的应用市场如化学工业和高性能线缆（汽车、光纤、石油工业）

This expansion also supports Arkema's ambition to accelerate the development of its advanced materials, one of the key pillars of its future growth.

这次产能扩张展示了阿科玛加速发展高性能材料的雄心，高性能材料是其未来发展关键的一个支柱。